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VOLINIKE KOOSOLEKU PROTOKOLL 
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11. juuni 2024 

Algus kell 11.00  

Lõpp kell 16.05 

 

EJS president Margus Puust tervitab kohale tulnud volinikke ja külalisi.  

Margus Puust teatab, et vastavalt EJS põhikirjale p.8.11 on EJS juhatus kutsunud kokku 

korralise volikogu koosoleku teisipäevaks 11.06.2024 kell 11 Rapla Kultuurikeskusesse.  

105 juriidilise liikme põhikirja alusel määratud 210-st volinikust on eelregistreeritud 163 

volinikku 62-st liikmesorganisatsioonist. Täpsed tulemused kinnitab mandaatkomisjon. 

President teeb ettepaneku valida koosoleku rakendustoimkond: häältelugejad, 

mandaatkomisjon, koosoleku juhataja ja protokollija.  

Kõik ettepanekud pandi hääletamisele. Kõik volinikud olid poolt. 

Otsus: Häälte lugejateks valiti: Endrik Raun ja Tiit Rammul.  

Mandaatkomisjoni valiti: Mati Kepp, Mati Kivistik, Tõnu Peterson. 

Koosoleku juhatajaks valiti Toomas Kõuhkna. Protokollijaks valiti Lea Truska.  
 

Mandaatkomisjon on tutvunud koosolekul osalejate registreerimise nimekirjaga ja esitatud 

volikirjadega. Mandaatkomisjoni esimees Tõnu Peterson loeb ette mandaatkomisjoni 

portokolli nr.1, millega valiti mandaatkomisjoni esimeheks Tõnu Peterson ja mille alusel 

on volinikud esitanud 154 kehtivat ja 0 kehtetut mandaati. Mandaatkomisjoni otsusega on 

EJS volinike koosolek otsustusvõimeline, sest 210st võimalikust volinikust on kohal üle 

poole. 

Koosoleku juhataja Toomas Kõuhkna teeb ettepaneku kinnitada mandaatkomisjoni otsus 

ning kuulutada EJS volinike koosolek Rapla Kultuurikeskuses 11. juunil 2024 

otsustusvõimeliseks. Kinnitada volinike nimekiri. 

Volinike nimekiri on protokollile lisatud (lisa 1). 

Hääletati: Kõik poolt. Vastu ja erapooletuid ei ole. 

Otsus: kinnitada mandaatkomisjoni otsus, et EJS volinike koosolek Rapla 

Kultuurikeskuses 11.06.2024 on otsustusvõimeline. Kohal on 154 hääleõiguslikku 

volinikku. 
 

1. Päevakorra kinnitamine 

Koosoleku juhataja teeb ettepaneku kinnitada varem saadetud koosoleku päevakord.  

Hääletati: Kõik poolt. Vastu- ja erapooletuid ei ole.  

Otsus: Kinnitada esitatud päevakord: 
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1. Päevakorra kinnitamine.  

2. EJS tunnustusavalduste üleandmine.  

3. EJS presidendi Margus Puusti ülevaade juhatuse tööst.  

4. EJS 2023. a. majandusaasta aruande kinnitamine ja 2024.a. audiitori määramine.  

5. 2024. a. eelarve kinnitamine.  

6. Põhikirja muutmine.  

7. EJS-i presidendi ja juhatuse valimine.  

8. EJS IT lahendused. Ülevaade.  

9. EJS-i liikmemaksu kinnitamine alates 2025.a.  

10. EJS-i struktuurist.  

11. Muud küsimused ja informatsiooni vahetamine.  

 11.1. Kokkutuleku info  

 11.2. Muu info.  
 

2. EJS tunnustusavalduste üleandmine. 

Tunnustusavaldused annab üle EJS president Margus Puust 

Aasta teo kujukesed antakse EJS juhatuse koolituse töögrupi juhile Marko Vinnile ja 

eksperdile Arvi Lepiskile. 

2024. aastal autasustati EJS vapimärgiga Metsis (3): Tiit Randveer, Tiit Rammul, Andres 

Onemar. 

EJS juhatuse otsusega annetatakse 2024 a. teenetemärk Ilves (9): Kaimo Karu, Erki Püssa, 

Alar Randoja, Jaanus, Vaiksoo, Raivo Volman (postuumselt), Valdu Reinaas, Riho Alavee, 

Jaanus Luks, Aivo Tabri.  

Teenetemärk Kobras annetatakse kokku 54 jahimehele: Rein Laanemägi, Raivo Kool, 

Argo Prinken, Arvo Roostar, Tõnu Põldma, Vambola Põllumaa, Kuuno Karuks, Raivo 

Kuum, Harri Salu, Janek Raid, Tarmo Moora, Andres Rikkinen, Taivo Lentsius, Jürjo 

Lokk, Regino Kask, Raivo Puhke, Indrek Kaarna, Andres Põhjala, Viljar Ilves, Ivo 

Kalmus, Varmo Savimägi, Asko Veetamm, Marko Pärnalu, Rainer Reinberk, Jaan Soone, 

Mihkel Piisang, Vello Kupper, Valdo Raidma, Silver Randjõe, Indrek Meras, Enn Nurk, 

Mati Nurk, Marit Põldmaa, Ülo Taimla, Vello Tomingas, Aivar Lämmergas, Atmar L obja, 

Jaan Vanaisak, Arseni Eller, Meeme Riismaa, Ragnar Sarapik, Urmas Lai, Elvo Lepmaa, 

Toomas Viipsi, Endel Lindre, Mati Viska, Märt Laansalu, Tauno Ruuder, Silver Toots, 

Vambola Meiusi, Olev Kuuse, Arvi Lepisk, Tanel Kapp, Mairo Lõhmus,  
 

3. EJS presidendi Margus Puusti ülevaade juhatuse tööst. 

Koosoleku juhataja annab sõna EJS presidendile Margus Puustile, kes teeb ülevaate EJS 

juhatuse tegevusest 2023 majandusaastal. Volinikele on saadetud aasta aruanne koos 

tegevusaruandega. Sellega on iga delegaat saanud tutvuda zonecloud keskkonnas. 

President keskendub oma ülevaates viimase nelja aasta tulemustele ja teeb seda läbi 

tegevuskava täitmise.  

Presidendi ülevaade on lisatud protokollile (lisa 2). 

Küsimused: Pärnumaa JL volinik Andres Lillemäe küsib, kas juhatus on kohtunud 

ornitoloogidega, et arutada jahilindude nimekirja vähendamise küsimusi.  

Vastus: Juhatusel olid kohtumised ministeeriumis. Muudatused nimetatud nimekirjas tehti 

kiirelt, jahimeestele anti aega arvamust avaldada 4 tööpäeva. Jõudsime võtta FACE-st 

arvamuse. Tegime kirja põhjendustega, et kõnesolevate lindude küttimissurve on väike 

ning nimekirjast neid välja võtta ei ole mõtet. Muudatus tehti jõuga. Siiski suutsime 

nimekirja alles jätta nurmkana. Sellega seoses tegime seaduseloojatele kirja, et selline 

jõuga küsimuste lahendamine, kaasamata huvigruppe, ei ole aktsepteeritav. 

Põlva JS volinik Lauri Saks teeb ettepaneku, et edaspidi kui tehakse selliseid otsuseid ilma 

teaduslike põhjendusteta, tuleb pöörduda kohtusse. 
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Koosoleku juhataja tänab ettekandjat tehtud töö ja ülevaate eest. 
 

4. EJS 2023. a. majandusaastaaruande kinnitamine ja 2024. a. audiitori määramine 

Koosoleku juhataja annab 2023.majandusaastaaruande tutvustamiseks sõna EJS 

tegevjuhile Tõnis Kortsule ja juhatuse liikmele Priit Vahtramäele. Majandusaastaaruanne 

koos selgitavate lisadega oli volinikele eelnevalt kättesaadavad zonecloud keskkonnas.  

Tõnis Korts loeb ette vandeaudiitor Aare Olanderi otsuse 2023. majandusaastaaruande 

kohta, samuti kinnituse, et Aare Olander on nõus 2024. aastal EJS majandusaastat 

auditeerima  

Koosoleku juhataja teeb ettepaneku kinnitada EJS 2023. majandusaastaaruanne ja 

kinnitada 2024 majandusaasta audiitoriks audiitor Aare Olander. 

Hääletati:. Kõik poolt. Vastu- ja erapooletuid ei ole 

Otsus: Kinnitada EJS 2023. majandusaastaaruanne. Kinnitada EJS 2024 majandusaastat 

auditeerima audiitor Aare Olanderi. 
 

5. 2024. aasta eelarve kinnitamine.  

Koosoleku juhataja annab EJS 2024. aasta eelarve kinnitamiseks sõna EJS tegevjuhile 

Tõnis Kortsule ja EJS juhatuse liikmele Priit Vahtramäele, kes esitlevad EJSi jooksva aasta 

eelarvet. Eelarve on koostatud mõttega, et tuleme tegevustega toime. Jätkub SAKi leping. 

Tegevjuht tänab juhatuse liiget Priit Vahtramäed eelarve koostamise tööprotsessis 

osalemise eest. Eelarve on esitatud volinikele tutvumiseks koos teiste materjalidega 

zonecloud serveris. Koos jooksva aasta eelarvega on esitatud ka 2025 aasta EJS eelarve. 

Volinikel ei olnud küsimusi. 

Koosoleku juhataja teeb ettepaneku EJS 2024. aasta eelarve kinnitada. 

Hääletati: Kõik poolt. Vastu- ja erapooletuid ei ole.  

Otsus: Kinnitada EJS 2024. aasta eelarve.  
 

6.Põhikirja muutmine.  

Koosoleku juhataja selgitab, et EJS põhikirja muutmiseks on juhatus esitanud neli 

ettepanekut ning vastavalt kehtivale EJS põhikirja p 8.17 Volikogu otsuse vastuvõtmiseks 

on vaja üle 2/3 koosolekul osaleva voliniku poolthäält, kui otsustatakse:  

8.17.1. Seltsi põhikirja muutmist, täiendamist või uue põhikirja vastuvõtmist; 

6.1. Ettepanek 1: 

EJS põhikirja punkt 3.1.11. jahikülaliste vastuvõtmine ja jahiturismi korraldamine“ 

Sõnastus muuta 3.1.11. jahikülaliste vastuvõtmine ja sõprussidemete arendamine. 

Koosoleku juhataja paneb ettepaneku muuta sõnastus EJS põhikirja 3.1.11. jahikülaliste 

vastuvõtmine ja sõprussidemete arendamine hääletusele: 

Hääletati: Kõik poolt. Vastu 0, erapooletuid 0 

Otsus: EJS põhikirja punkt 3.1.11. jahikülaliste vastuvõtmine ja jahiturismi korraldamine“ 

muuta sõnastus 3.1.11. jahikülaliste vastuvõtmine ja sõprussidemete arendamine. 

6.2. Ettepanek 2 

Lisada EJS põhikirja punkt 3.1.22. jahikoerte aretuse koordineerimine ning kontroll 

kehtivate õigusaktide alusel. 

Küsimus saalist: Kuidas see muudab eelarvet?  

Vastus: Hetkel ei ole selleks kulusid planeeritud. 

Koosoleku juhataja paneb ettepaneku lisada EJS põhikirja punkt 3.1.22. jahikoerte aretuse 

koordineerimine ning kontroll kehtivate õigusaktide alusel. hääletusele. 

Hääletati: Kõik poolt. Vastu- ja erapooletuid ei ole. 

Otsus: Lisada EJS põhikirja p.3.1.22. jahikoerte aretuse koordineerimine ning kontroll 

kehtivate õigusaktide alusel.  
 

6.3. Ettepanek 3 
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Muuta EJS põhikirja punkt 8.1: „Seltsi kõrgeim juhtimisorgan on Seltsi liikmete poolt 

delegeeritud volinike koosolek – Seltsi volikogu. Volinikud delegeeritakse esindusnormiga 

lähtuvalt põhimõtetest, et üks (1) volinik Seltsi liikme iga seitsmekümne (70) füüsilisest 

isikust liikme kohta (1–70 liiget: 1 volinik; 71–140 liiget: 2 volinikku jne). Liikmete poolt 

volinike valimise protseduuri kehtestab iga Seltsi liige enda jaoks iseseisvalt. Liikme poolt 

valitud volinike arvu korrigeeritakse iga aasta 1. aprilli seisuga iga Seltsi liikme poolt“  

sõnastus järgmiselt punkt 8.1. „Seltsi kõrgeim juhtimisorgan on Seltsi liikmete poolt 

delegeeritud volinike koosolek – Seltsi volikogu. Volinikud delegeeritakse 

esindusnormiga lähtuvalt põhimõtetest, et üks (1) volinik Seltsi liikme iga viiekümne 

(50) füüsilisest isikust liikme kohta (1–50 liiget: 1 volinik; 51–100 liiget: 2 volinikku 

jne). Liikmete poolt volinike valimise protseduuri kehtestab iga Seltsi liige enda jaoks 

iseseisvalt. Liikme poolt valitud volinike arvu korrigeeritakse iga aasta 1. aprilli seisuga 

iga Seltsi liikme poolt“. 

Koosoleku juhataja annab sõna küsimusteks volinikele: 

Pärnumaa JL volinik Andres Lillemäe: Teen ettepaneku, et igal jahtkonnal oleks 1 hääl, 

see oleks kõige õiglasem ja demokraatlikum. 

Palamuse JS volinik Augustinus-Klemens Kasemaa teeb ettepaneku punkt hääletuselt 

maha võtta, sest, et kui analüüsiti, et tegelik keskmine on volinik 1:39 jahimehe kohta siis 

ettepanek 1:50 pole nagunii õiglane. 

Põltsamaa JS volinik Aigar Jürjens küsib, kas volinike suurem arv parandab demokraatiat? 

EJS juhatuse liige Jaak Volmer: Tartu JK ja Saarte JS on ligi 1000 liiget. Kvoot 70 tuleb 

lubab valida ca 13 esindajat. Kui meie liikmed - jahiseltsid oleksid iseseivad liikmed saaks 

iga seltsi esindaja kohal olla. Andrese Lillemäe pakkumine on juriidiliselt keeruline. 

Juhatus tegi ettepanekuga kompromissi: 1 volinik 50-le liikmele.  

Hiiumaa JS volinik Andres Onemar: Küsimust saab lahendada üht või teistpidi. Jaak 

Volmer pakkus kompromiss - lahenduse. Võib-olla on parem lahendus võimalik. Kui 

volinikud ei aktsepteeri ettepanekut siis juhatus töötab edasi, kui volikogu aktsepteerib siis 

jääb nii. Tuleb otsustada. 

Saarte JS volinik Marko Mets: Muhu jahiseltsis on 140 liiget. Panustame rahaliselt aga 

hääli saame volikogus vähe.  

Rohkem küsimusi ja ettepanekuid ei ole. 

Koosoleku juhataja paneb ettepaneku muuta EJS põhikirja p.8.1. Seltsi kõrgeim 

juhtimisorgan on Seltsi liikmete poolt delegeeritud volinike koosolek – Seltsi volikogu. 

Volinikud delegeeritakse esindusnormiga lähtuvalt põhimõtetest, et üks (1) volinik Seltsi 

liikme iga viiekümne (50) füüsilisest isikust liikme kohta (1–50 liiget: 1 volinik; 51–100 

liiget: 2 volinikku jne). Liikmete poolt volinike valimise protseduuri kehtestab iga Seltsi 

liige enda jaoks iseseisvalt. Liikme poolt valitud volinike arvu korrigeeritakse iga aasta 

1. aprilli seisuga iga Seltsi liikme poolt 
Hääletati: Poolt: 91, vastu: 47, erapooletud 7. 

Otsus: Jätta EJS põhikirja punkti 8.1. muutmata. 
 

Koosoleku juhataja kuulutab välja vaheaja.  
 

6.4.Ettepanek 4 

Koosoleku juhataja teeb ettepaneku muuta EJS põhikirja punkt 9.2 „Juhatus koosneb 

juhatuse esimehest (presidendist) ja teistest juhatuse liikmetest. Juhatusse kuulub kokku 

kolm (3) kuni kakskümmend viis (25) liiget“ sõnastust järgmiselt: „Juhatus koosneb 

juhatuse esimehest (presidendist) ja teistest juhatuse liikmetest. Juhatusse kuulub kokku 

kuusteist (16) kuni kakskümmend viis (25) liiget“. 

ja EJS põhikirja punkti 9.3 „Juhatus valitakse volikogu poolt neljaks (4) aastaks. Volikogu 

valib presidendi, kes nimetab juhatuse liikmekandidaadid arvestades regionaalset printsiipi. 
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Volikogu valib presidendi poolt nimetatud juhatuse“ asendada 9.3 „Juhatus valitakse 

volikogu poolt neljaks (4) aastaks. Volikogu valib presidendi, kes nimetab juhatuse 

liikmekandidaadid arvestades kõigi maakondade esindatust. Volikogu valib presidendi 

poolt nimetatud juhatuse“. 

Koosoleku juhataja paneb hääletusele ettepaneku EJS põhikirja p.9.2 ja p.9.3. sõnastused:  

„Juhatus koosneb juhatuse esimehest (presidendist) ja teistest juhatuse liikmetest. 

Juhatusse kuulub kokku kuusteist (16) kuni kakskümmend viis (25) liiget“  ja „Juhatus 

valitakse volikogu poolt neljaks (4) aastaks. Volikogu valib presidendi, kes nimetab 

juhatuse liikmekandidaadid arvestades kõigi maakondade esindatust. Volikogu valib 

presidendi poolt nimetatud juhatuse“. 

Hääletati: Poolt 153, vastu ei olnud, erapooletuid 2. 

Otsus: Muuta EJS põhikirja p.9.2 sõnastus „Juhatus koosneb juhatuse esimehest 

(presidendist) ja teistest juhatuse liikmetest. Juhatusse kuulub kokku kuusteist (16) kuni 

kakskümmend viis (25) liiget“  ja EJS põhikiri  p.9.2 sõnastus Juhatus valitakse volikogu 

poolt neljaks (4) aastaks. Volikogu valib presidendi, kes nimetab juhatuse 

liikmekandidaadid arvestades kõigi maakondade esindatust. Volikogu valib presidendi 

poolt nimetatud juhatuse“. 
 

7. EJS-i presidendi ja juhatuse valimine. 

Koosoleku juhataja teavitab, et istuva presidendi ja juhatuse tööperiood 4 aastat on 

möödas, tuleb valida järgmiseks neljaks aastaks uus president ja juhatus. Tänase seisuga on 

oma kandideerimisest teada andnud ainult praegune president Margus Puust.  

Koosoleku juhataja küsib, kas on volinikel veel ettepanekuid. 

Ettepanekuid ei tehta. 

Koosoleku juhataja annab sõna presidendi kandidaadile Margus Puustile. 

EJS presidendi kandidaat Margus Puust teeb ülevaate ees ootavatest probleemidest ning 

nimetab uue juhatuse liikmekandidaadid:  

1.Raivo Aeg, 2.Aigar Jürjens (Jõgeva), 3.Mati Kivistik (Võru), 4. Ive Kuningas (Saare), 

5.Toomas Kõuhkna,6. Arvi Luuk(Järva), 7.Mikk Marran (RMK),8. Ats Nõlvak 

(Raplamaa- Valgu JS), 9.Andres Olesk(Erametsaliit), 10.Andres Onemar (Hiiumaa), 

11. Kalle Palling, 12.Jaanus Põldmaa (EPKK, ETKL), 13.Endrik Raun (Läänemaa), 

14.Rein Rosenberg (Valga), 15.Karel Rüütli, 16.Tiit Tammsaar, 17.Tarmo Lehiste 

(Pärnumaa),18. Riho Terras,19. Raul Vahter (Lääne-Virumaa),  

20.Priit Vahtramäe (Viljandimaa), 21.Andres Vainola (Harjumaa),22. Marko Vinni (Ida-

Virumaa), 23.Jaak Volmer (Tartumaa), 24.Tiit Rammul (Põlvamaa). 

Koosoleku juhataja teeb volinikele ettepaneku kinnitada EJS presidendiks Margus Puust ja 

tema poolt esitatud juhatuse koosseis. 

Hääletati: Poolt 153, vastu 0 ja erapooletu 1. 

Otsus: Kinnitada EJS presidendiks järgmiseks neljaks aastaks Margus Puust ja juhatuse 

liikmeteks Raivo Aeg, Aigar Jürjens, Mati Kivistik, Ive Kuningas, Toomas Kõuhkna, Arvi 

Luuk, Mikk Marran, Ats Nõlvak, Andres Olesk, Andres Onemar, Kalle Palling, Jaanus 

Põldmaa, Tiit Rammul, Endrik Raun, Rein Rosenberg, Karel Rüütli, Tiit Tammsaar, 

Tarmo Lehiste, Riho Terras, Raul Vahter, Priit Vahtramäe, Andres Vainola, Marko Vinni, 

Jaak Volmer. 
 

8. EJS IT lahendused. Ülevaade.  

Koosoleku juhataja annab ettekandeks sõna EJS IT projektijuhile Karri Urbanile. 

Ettekanne lisa 3.Karri Urban tutvustab koostööd PTA-ga SAK-i info haldusel läbi Jahise, 

Politsei- ja piirivalveametiga koostööd: enam ei ole vaja oma relvaga seotud toimingutes 

ülesse laadida tõendit jahitunnistusest politsei lehele. Tutvustab ka jahipidamisõiguse 

tasumise kontrollimist läbi EJS-i infosüsteemi. Samuti ühisjahi korraldamist läbi Jahise 
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äpi.  

Karri Urbanile esitatakse palju küsimusi ning tehakse ettepanekuid edasisteks arendusteks. 

EJS juhatuse liige Jaanus Põldmaa kutsub volinikke üles olema vaatluste sisestamisel 

aktiivsemad, nii tekib usutav infopank. Kevadel tehti hanevaatlusi, kohe algab karu 

kahjustuskohtade kaardistamine.  

Koosoleku juhataja tänab ettekandjat. 
 

9. EJS-i liikmemaksu kinnitamine alates 2025. a.  

Koosoleku juhataja annab sõna EJS president Margus Puustile. 

Margus Puust teeb ettepaneku tõsta 2025 aastal EJS liikmemaksu 25 euroni. 

Koosoleku juhataja paneb ettepaneku tõsta EJS 2025 aasta liikmemaks 25 eurot 1 füüsilise 

liikme kohta. 

Hääletati: Vastu 4, erapooletuid 2, poolt 148. 

Otsus: EJS liikmemaks alates 2025 aastast on 25 eurot. 
 

10. EJS-i struktuurist.  

Koosoleku juhataja selgitab, et struktuuri muudatusega soovis juhatus võrdsemat 

panustamist liikmete poolt. Maakondlike organisatsioonidega liitunud maksavad 

liikmemaksu rohkem, et pidada ülal oma maakondlik organisatsioon, mis on abiks EJS-le. 

Organisatsioon peab olema arengus, eesmärk on olla liikmetele toeks ja siduv. Arengutest 

hoitakse liikmeid kursis. 

Koosoleku juhataja annab ettekandeks sõna EJS juhatuse töögrupi liikmele Jaak Volmerile. 

Ettekandja selgitab miks on muudatused vajalikud ja mis võimalusi ta näeb. (ettekanne lisa 

4) Juhatus ei ole valmis tegema struktuuri muutmise otsust vaid arutab teemal edasi.. 

Koosoleku juhataja annab aruteluks sõna volinikele.  

Hiiumaa JS volinik, EJS juhatuse liige, struktuuri töögrupi juht Andres Onemar: oli vajalik 

arutelu, see kuhu jõudsime tähendab, et pole vaja vastandada ja tuleb jätta maakonnad 

omanäolisteks. Tuleb arendada võimalikult hea ja paindlik teenus, et vajalik töö ära 

tehtaks. MTÜs tehaksegi palju asju tasuta. Uus juhatus tegeleb selle teemaga edasi.  
 

11. Muud küsimused ja informatsiooni vahetamine. 

11.1 Kokkutuleku info 

Infot jagavad Rakvere JK tegevjuht Jaan Villak ja EJS tegevjuht Tõnis Korts.  

11.2 Muu info 

Muud infot ei ole. 

Koosoleku juhataja kuulutab EJS korralise volikogu koosoleku lõppenuks. 

 

Koosoleku juhataja                                                                       Protokollija  




